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Írásbeli kérdés

Helyben _

Tisztelt Elnök asszony !

A házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Veres János pénzügyminiszterhe z
„Egyforma feltételekkel pályázhat-e mindenki?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar állam tulajdonában és a Honvédelmi Minisztérium vagyonkezelésében lév ő
Balatonberény, Béke u . 9. szám alatt (hrsz. 41/5) található ingatlan tulajdonjogának
megszerzésére illetve hasznosításának lehetőségére Balatonberény Község Önkormányzat a
kérelemmel fordult a Honvédelmi Minisztériumhoz .

A Honvédelmi Minisztérium Infrastrukturális Ügynökségének válasza szerint 2005 .
szeptember 25-én az ingatlan kincstári vagyonkörb ől történő kivonásához szüksége s
dokumentációt a Kincstári Vagyoni Igazgatósághoz megküldték és javasolták azt ingatlan
nyílt eljárásban történő értékesítését . A KVI 2006. május 31-én kelt engedélyében jóváhagyt a
az ingatlan kincstári vagyoni körb ől történő kikerülését nyilvános pályázat útján val ó
értékesítéssel .

Az ingatlant kétszer pályáztatták meg 2006. augusztus 7-én és október 30-án . Mindkét
alakalommal sikertelenül . 2007. márciusában tervezett harmadik nyílt eljárás során az
önkormányzatnak elméletileg lehetősége lett volna a becsült forgalmi érték 70%-áért az
ingatlant megvásárolni .

Ezzel szemben Balatonberény Önkormányzata az Országos Cigány Önkormányzat
elnökének 2007 . október 30-án kelt leveléből azt tudta meg, hogy az „Országos Cigán y
Önkormányzat hosszú távú vagyonkezel ő i szerződés megkötésével pályázat útján megkapta a
Kincstári Vagyoni Igazgatóságtól a Balatonberény, hrsz. 41/5 volt HM gyermektábort” .

Tekintettel arra, hogy a település önkormányzata évekkel ezel őtt és többször jelezte
igényét az ingatlan tulajdonba vételére érthetetlen, hogy olyan pályázat útján kapta meg má s
szervezet a vagyonkezelői jogot, amelyről az érintett önkormányzat még csak nem is tudott .
Kérdezem tehát Miniszter Urat:

Miért nem volt lehetősége Balatonberény Önkormányzatának az ingatlan nyílt pályázaton
történő megvásárlására?

Budapest, 2007 . november 23 .

Várom megtisztelő válaszát .

Tisztelettel :
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